

Clackamas Middle College



Clackamas Middle College
12021 SE 82nd Avenue
Happy Valley, Oregon 97086

Phone: 503.518.5925
Fax: 503.518.5928

December 12th, 2017

Dear CMC Student:

Congratulations on being nominated and accepting the opportunity to enter into Clackamas Middle College's Pathways to Careers Program. The Pathways to Careers Program allows students to begin their transition over to Clackamas Community College's Harmony and Oregon City Campuses. Classes for the Pathways to Careers Program begin on **Monday, January 8th, 2018.**

In order to help with the communication of this process, we are inviting you and your parents/guardians to attend an orientation session on Friday, January 5th from 12:45 pm to 2:15 pm at the CCC Harmony campus. We will meet in the lobby at 12:45 pm.

During this session, we will go over rules, procedures, and protocols in order to be successful and remain in our college transition programs. In addition, a tour of the CCC Harmony campus will be given. We will also give out classroom and building assignments for each class along with textbook information. Textbooks will be provided (checked out to the student) for the Pathways to Careers Program and need to be picked up from Crystal at CMC before class begins on January 8th.

Student attendance is required, so please plan on attending. If you have any questions, please contact our counselors, Michael Ferber and Kami Aguilar. They both can be reached at the following e-mail addresses and phone numbers:

- ferberm@nclack.k12.or.us
 - 503-519-8-5925 ext. 20
- aguilark@nclack.k12.or.us
 - 503-518-5925 ext. 21

Thank you for your time and we look forward to seeing you soon!

Sincerely,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Brian Sien'.

Brian Sien
Principal
Clackamas Middle College

12 декабря 2017 года

Уважаемый студент СМС:

Поздравляем вас с тем, что вы номинированы и принимаете возможность войти в программу «Пути к карьере» в Клэкамасе. Программа «Пути к карьере» позволяет студентам начать переход к Гармонии сообщества колледжа Клакамас и кампусам города Орегон. Занятия для программы «Пути к карьере» начинаются в понедельник, 8 января 2018 года.

Чтобы помочь в передаче этого процесса, мы приглашаем вас и ваших родителей / опекунов посещать ознакомительную сессию в пятницу, 5 января с 12:45 до 14:15 в кампусе CCC Harmony. Мы встретимся в лобби в 12:45.

Во время этой сессии мы рассмотрим правила, процедуры и протоколы, чтобы быть успешными и оставаться в наших программах перехода на колледж. Кроме того, будет проведен тур по кампусу CCC Harmony. Мы также предоставим классные и строительные задания для каждого класса вместе с информацией учебника. Учебники будут предоставлены (выписаны студенту) для программы «Пути к карьере» и должны быть отобраны у Crystal в СМС до начала занятий 8 января.

Студенческая посещаемость необходима, поэтому, пожалуйста, планируйте посещение. Если у вас есть какие-либо вопросы, обратитесь к нашим консультантам, Майклу Ферберу и Кэми Агилару. Оба они могут быть достигнуты по следующим адресам электронной почты и номерам телефонов:

- ferberm@nclack.k12.or.us
- 503-519-8-5925 доб. 20
- aguilark@nclack.k12.or.us
- 503-518-5925 доб. 21

Спасибо за ваше время, и мы с нетерпением ждем встречи с вами!

С уважением,
Брайан Сиен
принципал
Студенческий колледж Clackamas

Clackamas Middle College



Clackamas Middle College
12021 SE 82nd Avenue
Happy Valley, Oregon 97086

Phone: 503.518.5925
Fax: 503.518.5928